

## 家長工作坊

圖書館會在每學年初舉行家長講座介紹以下內容：

- 圖書館戶口的登入及使用方法—介紹本校圖書館系統的功能及查閱目錄的方法
- 各類資料庫的簡介及使用方法
- 如何進行有效的親子閱讀
- 如何利用圖書館資源協助子女的學習（資訊技巧「六步法」的應用）

相關詳情會在每學期初的學校通告發放。此外，圖書館亦樂意按家長需要在學年內其他合適的時間舉行上述講座或工作坊，家長可自行組合最少 10 人並通知我們所需的語言（英語、普通話或粵語），我們會協商合適的時間及作相關的安排。如有疑問，歡迎向本館職員查詢。

電郵：[library@isf.edu.hk](mailto:library@isf.edu.hk)

電話：2235 4415（小學）或 2235 4416（中學）

### Workshop for Parents

The ISF Libraries provide workshops for parents about the following topics in the beginning of the school year:

- How to login and use your library account – an introduction to The ISF library automations system and search online library catalog
- Brief introduction to databases and how to use them
- How to read with your children in a fun and productive way
- How to use library resources to help your children to learn (Big Six Research Model)

Details are provided on the school circular at the beginning of every school year. In addition, the ISF Libraries would be happy to provide workshops during any appropriate time of the school year if parents made the requests. Parents are welcome to form a group with at least 10 persons and inform us the language they need (English, Putonghua or Cantonese), and we will make arrangements about time and venue. If you have any inquiries, please contact The ISF Library team.

Email: [library@isf.edu.hk](mailto:library@isf.edu.hk)

Telephone: 2235 4415 (Primary) or 2235 4416 (Secondary)